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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-14/ 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  31. 08. 2009 
                                    

 
  

 
  

 
ZAPISNIK 

S 20. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

20 sjednica VMO Brašćine-Pulac održana je 31.08.2009. (ponedjeljak) s početkom u 18,00 sati u 
prostorijama MO Brašćine-Pulac, Volčićev trg br.2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Josip Rupčić, predsjednik VMO 
- Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Petar Dragičević, član VMO 
- Zlatko Vosilla,član VMO 
- Ivica Šćiran,član VMO 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

      1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 19. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
- 2.ORGANIZACIJA PROSLAVE DANA MJESNOG ODBORA 
- 3.PRIJEDLOG ZAMJENSKE LOKACIJE PO PRIORITETIMA ZA 2009. 
- 4.USVAJANJE REBALANSA FINANCIJSKOG PLANA 2009 
- 5. STANJE NA TERENU - INFORMACIJA 
-  
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Zapisnik s 19. sjednice VMO Brašćine-Pulac jednoglasno je usvojen. 
 
 

  
AD2. 
Predsjednik upoznao vijećnike sa organizacijom proslave povodom obilježavanja Dana Mjesnog 
odbora koji se već tradicionalno održava treću godinu. 
Zajednički stav Vijeća je: 
Proslava Dana MO održao bi se 12.09.2009. godine u Centru za rehabilitaciju  na Pulcu 
Uz druženje i završnu feštu održalo bi se i mjerenje šećera i tlaka  u suradnji sa Crvenim križem 
održalo bi se boćanje na Pulcu, mali nogometni turnir i podjela nagrada za najljepšu okućnicu i 
balkon 2009 za prijavljene učesnike. 
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AD3. 

Predsjednik upoznao vijećnike sa dopisom pristiglim  od Rijekaprometa a vezano za  Prijedlog 
zamjenske lokacijie po prioritetima za 2009. godinu. Vijeće o razlici planiranih sredstava u iznosu 
od 300.000,00 (sa PDV) po prioritetima Mjesnog odbora, te je jednoglasno donijelo zaključak da 
se ista utroše na: 

- asfaltiranje rukometnog igrališta kod OŠ Belvedere sa lijevanim asfaltom u boji 
- ureñenje ceste u Ulici Oktavijana Valića  od crkvice Sv. Katarina prema Pulcu u 

dogovoru sa Mjesnim odborom 

Predsjednik upoznao vijećnike sa pristiglim zahtjevima grañana i to: 

- dopisi grañana Ulice Oktavijana Valića a vezano za postavljanje bukobrana od 
zaobilaznice Katarina Vijeće Mjesnog odbora Brašćine-Pulac je razmatralo dopis  (dopis u 
prilogu) te smatra da bi Odjel za urbanizam i ekologiju trebao dati svoje stručno mišljenje.  

 

 

 

 
AD 4 
Predsjednik upoznao vijećnike sa rebalanskom financijskog plana za 2009. godinu izrañen po 
Financijskom planu MVMO za 2009 godinu i predlaže da se isti ne mijenja 
Vijeće jednoglasno usvojilo rebalans financijskog plana 2009. 

 
AD 5 
Predsjednik upoznao vijećnike sa tenutačnim stanjem na terenu i to: 
asfaltirala se cesta u Ulici Lukovići 
 

 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


